
4 лютого у залі засідань міський голова Юрій Фомічев провів традицій
ну загальноміську нараду.

На початку наради міський голова звернув увагу на необхідність напов
нення міського бюджету: «Сьогодні складова сплати за землю у міському 
бюджеті Славутича поки незначна, але так буде не завжди, адже земля -  це 
ресурс громади. Податок на землю повинен сплачуватися. На жаль, у нас 
є випадки самовільного користуванням землею, є жителі, які не сплачують 
орендну плату за землю, е й підприємці, які навмисно не хочуть укладати 
договори оренди під своєю власністю і платити податок. У таких ситуаціях 
прокуратура для нас повинна стати партнером. Процес оформлення та ви
значення земельних ділянок важливо завершити в 2019 році. Гарний при
клад -  виділення земельної ділянки під сонячну електростанцію, що дає 
можливість отримувати за землю місцевому бюджету близько 2,5 млн грн 
податку».


